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Geachte vergadering,

fotocabine
Bij het verlengen van mijn Gehandicaptenparkeerkaart (GPK) vijf jaar geleden kon ik niet
terecht in de in de ontvangsthal van de gemeente (kennelijk ten behoeve van niet
gehandicapte) burgers geplaatste fotocabine.

Enige tijd later was ik uitgenodigd om mee te denken over de toegankelijkheid van het
strand naar aanleiding van de veranderingen door het inpakken van de Hondsboscche
Zeewering en het omvormen tot breed strandgebied.
De ambitie van de gemeente was om de toegankelijkheid van het strand te verbeteren.
Suggesties mijnerzijds werden opgepikt.
Bij het verlaten van de vergadering attendeerde ik wethouder Heddes nog op de niet
algemeen toegankelijke fotocabine in de hal.
Toen veranderde de ambitie plots in een luchtig pragmatisme.
Hij sprak: dan ga je toch even naar Jan Groot, die is hier vlakbij..........
Inderdaad. Vlakbij
Allemaal wel te doen, maar niet optimaal.

De toegankelijkheid van het strand is inmiddels goed geregeld en in het onderhoud wordt
ook nauwgezet rekening gehouden met de randvoorwaarden die toen besproken zijn, mede
door , de verantwoordelijke strandbeheerder. Personele betrokkenheid is een
van de sleutelfactoren

Vijf jaar later, helaas
Deze maand moest mijn GPK weer worden verlengd.
Ik ben gelijk maar langs Jan Groot gegaan, mijn daar gemaakte pasfoto bij de balie
ingeleverd en nog eens aan de balie gevraagd of er al plannen waren om de cabine geschikt
te maken voor rolstoelers.
Daar wordt er opnieuw uit een pragmatisch vaatje getapt.
Helaas meneer de cabine wordt gehuurd .......Dus daar hebben wij geen invloed op.
Helaas.... dus.......
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De bekende riedel van ongeïnteresseerde vanzelfsprekendheid die bij nader inzien niet zo
vanzelfsprekend is.

Schagen niet bij de top tien!!
De fotocabine is van ME Photo. ME Photo heeft reeds in 13 gemeenten in Nederland
toegankelijke cabines geïnstalleerd. Schagen behoort daar niet toe en heeft in die vijf jaar
ook geen enkele poging gedaan om tot die top te behoren.
Geen invloed daarop uitgeoefend via de plaatselijke uitbater, niks.

facilitering rolstoelers
De vorige inspraak reactie die ik een maand geleden deed ging over de toegankelijkheid van
de Nuwendoorn.

microfoon

Waar we toen tegenop liepen is dat de microfoon hoogte niet aangepast kan worden en dat
er ter bede gebruik gemaakt moet worden van de desk en microfoon van een der
raadsleden. Als je wat paperassen mee hebt wordt dat dus op schoot werken.
Allemaal wel te doen, maar niet optimaal.

MV toilet achter het ijzeren gordijn

Een ander punt wat toe ook uit de verf kwam is dat het MVT toilet achter een
veiligheidsmuur zit, dus onwetend in die richting gaande moet je weer terug en er tijdens de
vergadering in zien te slagen een medewerker en dan liefst de juiste medewerker daarop
aan te schieten en tijdig in actie te krijgen.

Ook wordt die afscherming van het mindervalidentoilet op geen enkele manier duidelijk
gemaakt, het maakt heel duidelijk geen onderdeel uit van het protocol.

Er wordt nu nagedacht over het uitreiken van een “sleutel” die je vooraf uitgereikt krijgt.
Of dit komt en of dit dan op een of andere wijze actief aan, ook aan niet met de gang van
zaken bekende insprekers en bezoekers meegedeeld wordt. Het is afwachten.

Tear down that Wall Mr. Gorbatschow!

Een structurele oplossing - het weghalen van de veiligheidsmuur gedurende de
raadsvergadering en zekering door het afsluiten van de lokaliteiten die in deze zone zitten
maakt nog geeenkel onderdeel uit van de overwegingen. Veiligheid is het harde primaat.

Overigens is er ook tijdens de openingstijden hetzelfde probleem en ook hier kan je dan
praktisch de situatie tegen komen dat de balie niet bezet is, de overige medewerkers in
gesprek zijn met de klant en dat het opeisen van de aandacht voor het ter bede opheffen
van de veiligheidsblokkering ten behoeve van toiletbezoek een ontluisterende situatie kan
opleveren. Het kwartje valt soms zeer langzaam en heeft vaak nadrukkelijke actie nodig.
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Dat is mijns inziens een kwestie van onvoldoende situationele affiniteitstraining van de
medewerkers.
Allemaal wel te doen, maar niet optimaal.

Programmering en cyclische controle ontbreekt.
Wat ik met deze casussen vooral duidelijk wil maken is dat ik ambitie mis, scherpte, affiniteit,
deskundigheidsbevordering, training, programmering en cyclische controle op bestuurs-
beleids- en uitvoeringsniveau.
Het opbouwen (of herijken) daarvan zie ik als een opdracht van de Raad voor de betreffende
wethouder.

Ik dank u wel.
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